
MR vergadering 
 
Datum:  13 februari 2023 
Locatie:  Octopus 
Tijd:   19:30 uur tot 21:30uur 
Aanwezig:  Mia Romijnders, voorzitter, lerarengeleding 

Bjorn Cornelissen, lerarengeleding 
Suus van Dijk, oudergeleding 
Femke Frieling, oudergeleding 
Hanny Stevens, interim directeur (agendapunt 2) 

Notulist:  Femke  
 

Onderwerp Afspraken/acties 

1. Notulen 15 december 2022 en actielijst   

Notulen worden goedgekeurd en kunnen op de website worden 
geplaatst. 
 

De actielijst wordt doorgenomen en waar nodig gewijzigd 
- Input MR m.b.t. schoolfotograaf is voorgelegd aan de 

activiteitencommissie en wordt van de MR actielijst gehaald. 
 

Bjorn/Mia 

2. Terugkoppeling voortgang onderzoek Octopus - Tweestroom   

De interim directeur geeft aan dat het onderzoek tijdelijk stil ligt, 
aangezien het bestuur in afwachting is op de prognose ledenaantallen 
Altforst. De verwachting is dat de prognose begin maart bekend is.  
 

Afgesproken wordt dat een terugkoppeling aan de ouders in een later 
stadium plaatsvindt wanneer er meer duidelijkheid is. 
 

De wervingsprocedure voor een directeur voor de Octopus (0,6 FTE) 
wordt opgestart. Een concept profielschets is opgesteld door het team 
van de Octopus.  
 

Deze profielschets wordt gedeeld met de MR, zodat zij hierover een 
advies kan uitbrengen.  
 

De vacature wordt eerst intern (binnen Groeisaam) uitgezet.  
 

Vervolgens wordt een BAC samengesteld die bestaat uit 1 collega 
directeur, 1 staflid, 1 teamlid en 1 MR lid oudergeleding. De eerste 
gesprekken zullen plaatsvinden met de BAC een tweede gesprek met de 
bestuurder(s).  
 

   
 
 
 
 
 
 
 
 
Hanny  

3. Schoolplan 2023-2027   

De MR wordt gevraagd input te leveren voor het schoolplan 2023-2027. 
Er is een format beschikbaar gesteld door Groeisaam. Het schoolplan 
moet in augustus van dit jaar gereed zijn.  
 

Femke vraagt of er al een evaluatie van het huidige plan heeft 
plaatsgevonden (welke resultaten zijn behaald, wat wil je voortzetten, 
waarmee wil je stoppen, wat wil je verbeteren, waar wil het team de 
focus opleggen etc.), zodat de MR wat gerichter input kan leveren. Deze 
evaluatie heeft nog niet plaatsgevonden.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
Bjorn  



Afgesproken wordt dat het huidige plan geëvalueerd wordt en gedeeld 
wordt met de MR, waarna de MR haar input zal leveren voor het nieuwe 
schoolplan.  
 

De evaluatie van het huidige plan wordt gedeeld met de ouders via de 
nieuwsbrief, hen zal dan ook (gericht) gevraagd worden om input.  
 

De MR zou ook graag de tijdsplanning willen ontvangen inclusief rol MR 
(advies en vaststellen nieuw schoolplan).  

 
 
 
Bjorn 
 
Bjorn 

4. Onderwijs 2023-2024   

Bjorn geeft een toelichting a.d.h.v. een presentatie. Vanaf het schooljaar 
2023-2024 zal een volgende stap gezet worden binnen het unit 
onderwijs.  
 

Suus geeft aan dat het belangrijk is om ouders goed en op tijd mee te 
nemen (betrekken/informeren).  
 

De presentatie wordt gedeeld met de MR en de MR wordt gevraagd om 
input te leveren/kritische vragen te stellen. 
 

 
 
 
 
Bjorn 
 
Allen 

5. Opstellen advertentie nieuw MR lid (oudergeleding)   

Een oproep wordt opgesteld, voorgelegd aan de MR en vervolgens 
geplaatst (twee weken na de carnavalsvakantie) in de nieuwsbrief (of 
rechtstreeks op Parro).   

Mia 

6. Communicatie en nieuwsbrief?   

Geen  

7. Rondvraag  

Femke: eerder is aangegeven dat in de winter slechts de kleine boven 
ramen openstaan en de grote ramen niet open hoeven als de kinderen in 
de klas zijn. Ze hoort andere geluiden (meter regelmatig op rood en 
ramen die open worden gezet). Ze wil hier aandacht voor blijven vragen, 
aangezien het de gezondheid van de kinderen betreft. Ook al is bekend 
dat hier vanuit de stichting niets aan wordt gedaan.  
 

Femke hoort de laatste tijd vaker geluiden dat kinderen gehaast moeten 
eten en/of met halfvolle broodtrommels thuis komen. Er wordt 
aangegeven dat de tijd die kinderen hebben om te eten niet verkort is.   
 

Femke wil graag aandacht vragen voor het buitenspelen van groep 3 en 4 
op de woensdag en vrijdag. Andere groepen die gym hebben op die 
dagen spelen tussen de middag wel een kwartier buiten, dan zou die 
ruimte er (op een ander moment) toch ook voor groep 3 en 4 moeten 
zijn? Bjorn gaat dit bespreken met de leerkrachten van groep 3 en 4.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bjorn 

 

 
 
 
 
 
 
 
 


